

《单词百科:night-blind是什么意思?night-blind怎么发音?night-blind的解释和用法》

英语单词night-blind是什么意思?night-blind怎么读?night-blind怎么发音?简答网为您整理了night-blind的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



night-blind怎么读

night-blind的读音: ['naɪt , blaɪnd]

night-blind的意思

1、adj.患夜盲症的;

night-blind的相关词组

1、awning blind 遮阳百叶窗;

- 2、at night 在夜里;夜间;夜来;
- 3、as dark as night 漆黑;
- 4、as blind as a bat 有眼无珠;
- 5、all night long 整夜;终夜;通宿;
- 6、all day and all night 一整天一整夜
- 7、by night 在夜间;
- 8、Bonfire Night 篝火之夜 (“盖伊·福克斯之夜”的俗称);
- 9、blind wall 实墙;
- 10、blind trust
保密委托 (将投资交给受托人处理, 受托人不向任何人透露投资情况);
- 11、blind spot 盲点;
- 12、blind nailing 暗钉;
- 13、blind hoistway 无中间出口的升降机竖井;
- 14、blind gut 盲肠;
- 15、blind flange 盖板;闷头法兰;
- 16、Blind Faith 盲目信仰, 迷信;
- 17、blind drunk 烂醉如泥;大醉如泥;
- 18、blind drain 盲沟, 地下排水沟, 暗沟;
- 19、blind date 男女间的初次会面, 相亲;
- 20、BLIND COPY 无信头副本;

night-blind的双语例句

- 1、At midnight my temporary respite from blindness would cease, permanent night close in on me again.

午夜,我那短暂的失明后的重见状态就终止了,永恒的黑夜重又回到我身上.

2、She suffered from night blindness.

她患了夜盲症.

3、Jack's idea of a good night out is to get blind drunk.

杰克心里所想的在外面痛痛快快玩一夜就是喝个酩酊大醉.

4、Tom's idea of a good night out is to get blind drunk.

汤姆心里所想的在外面痛痛快快玩一夜就是喝个酩酊大醉.

5、Well, I have a blind date for tonight with a girl named April May.

“哦,我和一个叫埃普洛梅的未曾谋面的女孩初次约会.

6、Well, I a blind date for tonight with a girl named April May.

哦,我和一个叫埃普洛梅的未曾谋面的女孩初次约会.

7、Last night I had a blind date.

昨晚我去“蒙眼约会”.

8、Last night I realized that I'd been both blind and derelict.

昨天晚上我才发现自己既失职又有眼不识泰山.

9、Did you honestly believe I would trust the future to some blind, half-night elf mongrel?

你们真以为我会把命运交给一个又瞎又粗野又下贱的暗夜精灵杂种?

10、The workers look for conditions including light glaucoma, night blindness and other problems.

工作者寻找包括青光眼、夜盲症以及其他疾病情形.

11、Too few proteins lead to night blindness and xerophthalmia.

蛋白质不足可导致夜盲和干眼病.

12、I was blinded by a German grenade during a night patrol near Caen.

一次在法国卡昂附近的夜晚巡逻中,我被德国的手榴弹炸瞎了双眼.

13、The workers looked look for conditions including glaucoma, night blind miss blindness and other problems.

工作人员期待更好的条件治疗白内障, 夜盲症和其他眼部疾病.

14、He has night blindness , he is able to see nothing at night.

他有夜盲症, 晚上看不见.

15、The workers look for conditions glaucoma, night blindness and other problems.

这些医疗工作者会诊断出青光眼、 夜盲症以及其他的眼部疾病.

16、The workers look for conditions including blocomaglaucoma, light-blindness night blindness and other problems.

这些医护人员诊察青光眼、 夜盲症和其他眼疾的情况.

17、Lack of vitamin affects the body's growth and resistance to disease and can cause night blindness.

体内缺乏维生素A,会影响身体发育,降低对疾病的抵抗力,并可导致夜盲症.

18、Workers The workers look for conditions including lockqumaglaucoma nightblindness night blindness and other problems.

这些工作者重点查看青光眼,夜盲或其他眼科疾病.

以上是简答网为您整理的night-blind怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/night-blind>